
Raalte, 17 januari 2019 

Onderwerp: taaleis voor bijstandsgerechtigden. 

Geacht college, 

Gisteren kwam in het nieuws dat gemeentes veelal verzuimen om de taaleis voor 

bijstandsgerechtigden na te leven.  

Dit is een wettelijke verplichting en wat de VVD betreft ook een zeer belangrijke taak.  

 

Wanneer iemand niet voldoende de taal spreekt is de kans op een betaalde baan stukken kleiner.  

Het is daarom voor ons als VVD onacceptabel wanneer iemand door onwil niet voldoende de taal 

beheerst. 

De bijstand is een vangnet voor mensen die buiten hun schuld om (tijdelijk) ondersteuning nodig 

hebben.  

In 2016 hebben wij ook al vragen gesteld over de handhaving van de taaleis. Op basis van het nieuws 

en de vorige beantwoording daarom de volgende vragen: 

1. Is het college van mening dat de taaleis goed wordt gecontroleerd? Zo ja, waar blijkt dit 

uit? Zo nee, waarom niet? 

2. Zijn er al bijstandsgerechtigden gekort naar aanleiding van de taaleis? 

De vorige keer is een dossiertoets gedaan waaruit bleek dat ongeveer 20 bijstandsgerechtigden niet 

aan de taaleis zouden voldoen. 

3. Voldoen de genoemde 20 mensen inmiddels wel aan de taaleis? Zo nee, waarom niet en 

welke maatregelen zijn er genomen. 

4. Hoeveel bijstandsgerechtigden voldoen op dit moment niet aan de taaleis en welke 

maatregelen zijn hier op genomen? 

 

Namens de VVD fractie, 

Alexander Kreule 

 

 

 

 


